
家長通告第 2122_177 號 

 

明愛屯門馬登基金中學  

2021-2022 年度  家長通告  

 

敬啟者：  

有關中五級恢復全日面授課堂的安排 

教育局於 11/4/2022 公布，若個別學校能達到以下接種率，會按這些學校的實際情況，讓

有關學校為學生安排全日面授課堂： 

(i)   所有直接僱用教職員(包括教學及非教學人員)必須已完成接種第二劑疫苗(因健康

原因獲豁免的人士除外)；及 

(ii)  已接種兩劑疫苗的學生達到全校學生人數的 90%。  

若個別學校未能達到以上全校恢復全日面授課堂的條件，但個別級別的學生達到以上條

件，教育局亦可允許有關學校為該級別的學生進行全日面授課堂及其他活動。 

現本校中五級已接種兩劑疫苗並已超過 14 天的學生人數百分率已達到 90%以上，故由

27/5/2022 起，中五級將恢復全日面授課堂，放學時間為下午 4 時 30 分(除中五級應用學習課

程學生於星期三的放學時間為下午 5 時 30 分外)。詳情請參閱中五級上課時間表(附件一)。 

學生可選擇外出午膳，唯學生用膳時必須遵守《預防及控制疾病條例》下的社交距離措

施及其他衛生防疫措施。學生亦可選擇在校內指定地點午膳，並遵守校內午膳的守則。如學

生自備飯盒，可於早 上(第一個小息前)將飯盒交到校務處，由校務處代為擺放在雪櫃儲存，

並於午飯時間 前安排用電蒸櫃翻熱飯盒。  

另外，因應中五級的升學規劃需要，本校將於 5 月 27 日下午 2 時 30 分至 4 時 30 分安排

一個特別升學講座予中五級學生，所有中五級學生須於下午 2 時 20 分到禮堂集合。 

如有任何查詢，可於辦公時間致電 2461 0304 與校務處聯絡。 

 

此致  

貴家長  

 

 

 校長                 謹啟  

         袁國明  

二零二二年五月二十六日   
 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
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﹝回  條﹞  

敬覆者：  

本人已知悉有關「中五級恢復全日面授課堂的安排」。 

此覆  

明愛屯門馬登基金中學  
   

中       班      號  學生：                  
 

家長簽署  ：                            

家長姓名  ：                            

日     期  ：                            



 

Parents Notice No.: 2122_177 

Caritas Tuen Mun Marden Foundation Secondary School 

2021-2022 Parents Notice 

 

26 May 2022 

Dear Parents/Guardians, 

 
Resumption of Whole-Day Face-to-face Classes for S.5 Students 

The Education Bureau announced on 11 April 2022 that schools would be allowed to resume 

whole-day face-to-face classes if they reach the following vaccination requirements: 

(i) All teachers and school staff (including teaching and non-teaching staff) directly employed by 

the school have received two doses of COVID-19 vaccine (except those are unfit for COVID-19 

vaccination because of medical conditions); and 

(ii)  90% or more of students in the whole school have received two doses of COVID-19 vaccine. 

If the number of students having received two doses of COVID-19 vaccine in the whole school has not 

reached 90%, but the number of such students in an individual class level has reached 90% of the number of 

students in that particular class level, the Education Bureau would allow the schools concerned to arrange 

whole-day face-to-face classes and other activities for students in that particular class level.  

We are delighted to inform you that more than 90% of S.5 students have received two doses of 

COVID-19 vaccine and over 14 days. Hence, whole-day face-to-face classes for S.5 students will resume 

starting from 27 May 2022. School will finish at 4:30 p.m. from Mondays to Fridays (except students of the 

Applied Learning Course and Spanish class will be dismissed at 5:30 p.m. and 5:00 p.m. respectively on 

Wednesdays). For details, please refer to the attached S.5 timetable (Appendix 1). 

Students may eat out during lunch break, but they should strictly observe the social distancing measures 

and other health precautionary measures as stipulated in the Prevention and Control of Disease Ordinance. 

Students may also opt to have luncheons at school in designated areas, and observe the school regulations for 

having meals at school. If students bring their own lunch to school, they may leave their lunch boxes at the 

General Office in the morning (before the first recess). The staff of the General Office will arrange to have 

their lunch boxes refrigerated and then reheated before lunch break.  

In addition, to cater for the needs of careers and life planning of S.5 students, a briefing session on 

university admission for Non-Chinese students will be held on 27 May 2022 at 2:30 p.m. All S.5 students 

should gather at the school hall at 2:20 p.m. on that day. 

For enquiries, please contact the General Office at 24610304 during office hours. 

 

Yours faithfully,     

____________________________ 

Mr. Yuen Kwok Ming 

Principal 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
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Reply slip 

Dear Sir, 

I acknowledge the notice on “Resumption of Whole-Day Face-to-face Classes for S.5 Students”. 

 

 

 

 

Name of Student :                   

Class and Class no. :             (    ) 

Signature of Parent / Guardian :                   

Name of Parent / Guardian :                   

Date :                   



25/5/2022

MONDAY TUESDAY WEDNESDAY THURSDAY FRIDAY

Period 1 Period 1 Period 1 Period 1 Period 1

Period 2 Period 2 Period 2 Period 2 Period 2

Period 3 Period 3 Period 3 Period 3 Period 3

RECESS RECESS RECESS RECESS RECESS

Period 4 Period 4 Period 4 Period 4 Period 4

Period 5 Period 5 Period 5 Period 5 Period 5

Period 6 Period 6 Period 6 Period 6 Period 6

RECESS RECESS RECESS RECESS RECESS

Period 7 Period 7 Period 7 Period 7 Period 7

Period 8 Period 8 Period 8 Period 8 Period 8

Period 9 Period 9 Period 9 Period 9 Period 9

Period 10 Period 10 OLE Period 10

(12:45 - 13:30) Class Teacher Period 

LUNCH LUNCH
LUNCH

 (13:30 - 14:30)
LUNCH LUNCH

After lunch activity
After lunch activity

(14:30 - 14:55)
After lunch activity After lunch activity

Afternoon Period 1 Tuesday OLE
Afternoon Period 1

(14:55 - 15:40)
Afternoon Period 1 Afternoon Period 1

Afternoon Period 2
Afternoon Period 2

(15:40 - 16:25)
Afternoon Period 2 Afternoon Period 2

11:15-11:35

11:35-12:00

12:00-12:25

CARITAS TUEN MUN M.F. SECONDARY SCH.
Timetable for whole-day face-to-face lessons 

School Year: 2021/2022 S.5 Timetable

08:50-09:15

Time

08:25-08:50

08:10-08:25 Class Teacher Period

09:15-09:40

09:40-10:00

10:00-10:25

10:25-10:50

10:50-11:15

Assembly

12:25-12:45

13:05-13:15

12:45-13:05

Class Teacher Period 

14:45-15:35

15:35-16:25

16:25-16:30 Class Teacher Period 

13:15-14:20

14:20-14:45

家長通告 Parents Notice No.: 2122_177_Appendix 1
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